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会议策划
MEETINGS MADE EASY

ARRIVAL便捷抵达

15-minute drive from Shanghai Hongqiao International 
Airport (SHA) and Hongqiao Railway Station

45-minute drive from Shanghai Pudong International 
Airport (PVG)

Walking distance from Metro Line 1, Line 2, Line 10 
and Line 11

距离上海虹桥机场 /虹桥火车站仅 15分钟车程

距离浦东国际机场 45分钟车程

步行可达轨道交通 1号线、2号线、10号线、11号线
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欢迎光临
W E L C O M E

上海兴国宾馆丽笙精选位于领馆区高雅地段，坐拥市中心七万平米的大花
园，被誉为“绿色花园酒店”。酒店环境优美，静谧幽雅，其无与伦比的花
园环境在寸土寸金的上海实在难得，为下榻酒店的商务客人和休闲客人提
供了繁华都市中的另一片世外桃源。

Welcome to the Radisson Collection Hotel, Xing Guo Shanghai. Located within 
17 acres of manicured gardens and historical villas, the hotel is bordered by 
picturesque tree-lined streets and 1930s Art Deco buildings, offering an urban 
oasis with tranquillity in the bustle Shanghai's Xujiahui Business Centre.

荣誉认证
AWA R D  W I N N I N G

• Radisson Hotels Safety Protocol in partnership with SGS
• Certified Safehotels Premium Level

• 到到网年度卓越奖
• 全球环保金徽认证
• 中国最佳智能化酒店
• 餐饮团队荣获第七届中国烹饪世界大赛总冠军
• 携程美食林臻选 - 丽宫中餐厅

• TripAdvisor Certificate of Excellence
• EarthCheck Gold Certified status "Earthcheck"
• Best Smart Hotel in China - Organizing Committee of Featured Hotel Forum
• Swept the Board of the World Championship of Chinese Cuisine
• Ctrip Gourmet List - Li Palace Chinese Restaurant

丽笙会议
R A D I S S O N  M E E T I N G S

由会议策划专家全新打造的丽笙会议，为您提供多年积累的会务经验，给
您的会务带来一流的会议设备及服务，秉承“是的，我可以 !”的服务理念，
确保您的每一次会务成功举办。

Developed by experts - and honed by years of hosting every kind of 
meeting and event - Experience Meetings by Radisson Collection brings 
together the best of world-class services and products - plus our“ Yes I 
Can” people - ensuring you meet with success. Every time.
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会议设施
M E E T I N G  F A C I L I T I E S

酒店拥有大小各异的多功能会议室及户外花园场所，适宜举办各类研讨会、
新闻发布会、产品展示会、鸡尾酒会、高档宴请及豪华婚宴。

The hotel provides a wide range of versatile conference and meeting 
rooms, several garden locations for larger events, such as press conferences, 
exhibition shows, cocktails and weddings.

容纳人数 
MEETING ROOM CAPACITY

宴会设施
Meeting Rooms

尺寸规格
Dimensions

(长 x 宽 x 高 )
(L x W x H)

面积
(平方米 )

Sq M

宴会
Banquet

鸡尾酒会
Cocktail

董事会
Board

课桌会议
Classroom

U型
U-shape

回字型
Hollow

剧院式
Theatre

丽璟厅 Li Meeting Room I 13.8 x 10.5 x 4 145 80 120 40 80 32 50 96

丽珅厅 Li Meeting Room II 14.6 x 7.7 x 4 112 60 90 34 54 30 36 72

丽珑厅 Li Meeting Room III 14.6 x 7.7 x 4 112 60 90 34 54 30 36 72

二楼宴会厅 Ballroom 21.5 x 12 x 4 258 180 250 60 150 60 80 220

二楼宴会厅 A Ballroom A 11.75 x 12 x 4 141 70 120 40 60 30 50 90

二楼宴会厅 B Ballroom B 9.65 x 12 x 4 115 60 90 30 50 25 30 80

丽江厅 Stateroom 9 x 6 x 4 54 - - 15 15 - - -

丽岳厅 Boardroom 7 x 6 x 4 42 - - 12 - - - -

欧孛金厅 Aubergine Various 190 80 120 38 65 30 32 120

八号楼宴会厅 Villa 8 Ballroom 22.9 x 15.9 x 4.5 364 240 360 68 200 75 90 300

丽庭 Li Pavilion Various 380 220 350 90 160 82 96 350

一号草坪 Garden 1 2,000 500 2,000

二号草坪 Garden 2 700 200 300

三号草坪 Garden 3 500 N/A 50

四号草坪 Garden 4 500 N/A 50



客房设施
RO O M S  &  S U I T E S

酒店拥有 185间高贵典雅的客房，客房内设施齐全，拥有智能化客控系统、
免费的无线网络、独立的新风系统和智能互动电视等。现代化的客房让宾客
享受智慧酒店带来的贴心服务。位于酒店 12层的丽嘉楼层以时尚优雅的粉色
为主色调，为女性客人缔造舒适温馨的入住体验。享有行政礼遇的宾客可于
行政酒廊免费享用早餐、下午茶及晚间欢乐时光。

The hotel is comprised of 185 luxurious bedrooms and suites; each room 
and suite includes room sensors, free Wi-Fi, upgraded air-conditioning 
systems and interactive televisions.  The modern guest rooms, however, 
create a smart-hotel experience for the tech-savvy traveler in Shanghai. The 
Madam Li level is located on the 12th floor of the hotel and delivers high-
quality services especially for our discerning female guests. Guests staying in 
the upgraded Business Class Rooms will access to Executive Lounge with 
complimentary breakfast, afternoon tea and happy hour.

餐厅酒廊
R E S TA U R A N T S  &  B A R

酒店餐饮设施齐全，拥有香樟园西餐厅、丽宫中餐厅、大堂酒廊和泰芬酒吧。
无论是商务之旅还是休闲度假，都能给您带来高品质的美味享受。

Dining in the hotel's awarded winning restaurants is an experience that is 
sure to please the most discerning of gourmets. The hotel has four Food & 
Beverage outlets, Café Li Brasserie, Li Palace Restaurant, Lobby Lounge and 
The Tavern Bar & Grill.

健身休闲
F I T N E S S  &  R E L A X AT I O N

位于酒店三楼的国际连锁品牌克拉克健身中心，是沪上顶级的高档健身会
所之一，拥有一流的健身设施，包括健身房、跳操房、室内游泳池、桑拿
及美容美发。

Located on the hotel's third floor is a fully equipped Clark Hatch Fitness 
Center, with gymnasium, aerobic room, swimming pool, sauna, steam room 
and beauty salon.


